
Okres  sprawozdawczy od 24 października   2016  
do 25 listopada 2016 roku

Na  sesji w dniu 24 października 2016 roku  podjęto 7 uchwał , które zostały
wdrożone do realizacji. 

W okresie sprawozdawczym wydałam 9 zarządzeń, które dotyczyły:
– zmian w budżecie gminy na 2016 rok,
– projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowiec Kościelny

na lata 2017-2024,
– projektu budżetu Gminy Janowiec Kościelny na 2017 rok,
– powołania  komisji  przetargowej  (celem  przeprowadzenia  przetargu

ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w
obrębie  ewid.Napierki,  Nr  działki  117/4,  oraz  na  sprzedaż
nieruchomości położonej w obrębie ewid. Kuce Nr działki 34/34,34/38,

– w sprawie powołania przedstawicieli gminy Janowiec Kościelny do prac
w  komisji  odbiorowej  na  zadanie  pn.  „  Zmiana  nawierzchni  drogi
gminnej  nr  191031N w  miejscowości  Waśniewo-Gwoździe  dl.520m”,
oraz  na  zadanie  pn.  „  Przebudowa  drogi  wewnętrznej  na  osiedlu
mieszkaniowym w Janowcu Kościelnym”,

– w/s  powołania  komisji  rekrutacyjnej  do  przeprowadzenia  naboru  na
zastępstwo na stanowisko d/s obsługi Rady i Przedsiębiorców,

Najważniejsze wydarzenia w okresie sprawozdawczym:

– 27  października  wspólnie  z  Panią  Skarbnik  Gminy  podpisałyśmy
aneksy  z  Samorządem  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  na
zmianę terminów realizacji zadań przy pomocy finansowej z Środków
Europejskiego  Funduszu  Rolnego  na  rzecz  Rozwoju  Obszarów
Wiejskich w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata
2014-2020, a dotyczące:
1)  przebudowy  drogi  gminnej  w  miejscowości  Napierki  wraz  z
odwodnieniem,  tu  określono  termin  zakończenia  I-ego  etapu  –  31
października2017 roku,  a  od 1  listopada do 30 listopada – złożenie
wniosku  o  płatność.  Termin  zakończenia  drugiego  etapu  –  31  maja
2018, a od 1 czerwca do 30 czerwca – złożenie wniosku o płatność,

2) przebudowy dróg wewnętrznych wraz z infrastrukturą techniczną w
miejscowości  Szczepkowo  Borowe  dla  tego  zadania  termin  na
zakończenie I etapu ustalono 31 marca 2017 roku , a od 1 kwietnia do
30 kwietnia – złożenie wniosku o płatność.
Termin zakończenia II etapu określono na dzień 30 listopada 2017 roku,
a od 1 grudnia 2017r. do 31 grudnia 2017r., termin złożenia wniosku o
płatność.



– 2 listopada w imieniu Gminy podpisałam list  intencyjny w związku z
planowanym  przez  Polską  Spółkę  Gazownictwa  rozwojem  sieci
gazowej, deklarując, że jesteśmy zainteresowaniu powstaniem odcinka
dystrybucyjnej sieci gazowej.
Niniejszy  list  stanowi  podstawę  rozpoczęcia  prac  analitycznych  i
projektowych  przez  Polską  Spółkę  Gazownictwa  we  współpracy  z
Gminą.
Obecnie  najpilniejszą  sprawą  jest  przeprowadzenie  badania  rynku.
Będziemy prosić Państwa Sołtysów i Radnych, aby zebrać ankiety od
przedsiębiorców i osób fizycznych, którzy deklarują chęć podłączenia
swoich  nieruchomości  do  sieci  gazowej.  Od  tego  jakie  będzie
zainteresowanie  mieszkańców tym przedsięwzięciem, zależeć będzie
decyzja Polskiej Spółki Gazownictwa o budowie gazociągu dla Gminy
Janowiec Kościelny,

– 5  listopada  w  X  Powiatowym  Przeglądzie  Pieśni  i  Piosenki
Patriotycznej,  Gminę  reprezentowali  uczniowie  z  Zespołu  Szkół  w
Janowcu Kościelnym. W kategorii szkół podstawowych Zespół „Iskierki”
pod  kierownictwem  Pani  Judyty  Wrzeszczyńskiej  pięknie  się
zareprezentował, jednak nagrodzone były tylko I-wsze miejsca w każdej
kategorii. 
Samorząd Gminny reprezentowała Pani Zofia Wielgus.
Dziękujemy Młodym Artystom za promocję szkoły i gminy. Doceniamy
artystyczną formę wyrażania uczuć patriotycznych.

– 9 listopada rozstrzygnięto  zapytanie  ofertowe na zimowe utrzymanie
dróg (odśnieżanie). Wzorem lat ubiegłych teren Gminy podzielono na 3
rejony odśnieżania.
Wyłoniono następujących Wykonawców:
- rejon nr 1 – Andrzej Załoga,  za cenę 98 zł/h brutto,
- rejon nr 2 – Janusz Załoga,  za cenę 105,84 zł/h brutto,
- rejon nr 3 -Karol Wrzeszczyński, za cenę 94 zł/ha brutto.

– 10  listopada otrzymaliśmy informację z Powiatowego Zarządu Dróg w
Nidzicy,  że  w  projekcie  budżetu  na  rok  2017  została  ujęta  droga
powiatowa  na  odcinku  Safronka-Wiłunie-Powierż,  w  zakresie
opracowania  projektu  budowlanego  .  Jednak  na  ograniczone  środki
finansowe drogi  powiatowe na  odcinku  Kołaki-Siwe-Gołębie-Miąchy i
Nowa  Wieś-Wielka-Bielawy,  będą  w  miarę  możliwości  na  bieżąco
remontowane. O wszystkie te odcinki corocznie zabiegamy aby zostały
objęte budową.
Wspominano w tym piśmie, że na drogach: Bielawy-Nowa Wieś Wielka
i Nowa Wieś Wielka – do granicy Grzebsk, Nowa Wieś Wielka-Krusze-



Zaborowo  i  dalej  do  Janowa,  planowane  jest  w  okresie  zimowym
usunięcie topoli wraz z odkrzaczaniem i nowymi nasadzeniami wiosną,

– 8 listopada wpłynęło zawiadomienie do tutejszego Urzędu o zamiarze
wszczęcia postępowania kontrolnego wobec Gminy Janowiec Kościelny
w  zakresie  rzetelności  deklarowanych  podstaw  opodatkowania  oraz
prawidłowości obliczania i wypłacania podatku od towarów i usług za
miesiące:  lipiec,  październik  2012r.,  ze szczególnym uwzględnieniem
rozliczania podatku należnego z tytułu odszkodowania wypłaconego na
podstawie decyzji wydanych przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego
na  podstawie  ustawy  o  szczególnych  zasadach  przygotowania  i
realizowania inwestycji w zakresie dróg publicznych.
 Z dniem 22 listopada rozpoczęto postępowanie kontrolne, które nadal
trwa.

– 14  listopada  nie  został  rozstrzygnięty  przetarg  na  budowę  drogi
powiatowej  Krokowo-Szkudaj-Powierż,  ze  względu  na  oferty
przewyższające  wartość  zadania,  określoną  w  budżecie  Powiatu  .
Samorząd Powiatowy szuka rozwiązania problemu.

– 15  listopada  wspólnie  z  Panią  Skarbnik  podpisałyśmy  kolejne  dwa
aneksy  z  Samorządem  Województwa  w  nawiązaniu  do  umów
dotyczących  pomocy finansowej  z  środków Europejskiego  Funduszu
Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Programu
Rozwoju Obszarów Wiejskich, a dotyczących zadań:

1)  przebudowy  drogi  wewnętrznej  na  osiedlu  mieszkaniowym  w
Janowcu Kościelnym, dla której termin na złożenie wniosku o płatność
określono od  1 stycznia 2017 roku do 31 stycznia 2017 roku.

2)  zmiany  nawierzchni  drogi  gminnej  w  miejscowości  Waśniewo-
Gwoździe, dla której termin na złożenie wniosku o płatność określono
od 1 stycznia 2017r do 31 stycznia 2017 roku.

– 15 listopada w Szkole Podstawowej w Waśniewie-Grabowie odbyło się
spotkanie  z  udziałem  przedstawicieli  Samorządu   Gminnego  (  Pan
Przewodniczący  Rady  Gminy  –  Zbigniew  Ambroziński  i  Pani
Wiceprzewodnicząca  Marlena  Szemplińska  oraz  Kierownik  Referatu
Oświaty Pani Karina Rogalska) i Pani Wizytator Anny Zdanukiewicz z
Kuratorium  Oświaty  w  Olsztynie  dotyczące  krajowego  Certyfikatu
„Szkoła Promującą Zdrowie”, o który ubiega się szkoła. W spotkaniu
udział wzięli też przedstawiciele placówek współpracujących ze szkołą:
z  SANEPIDU,  PCK,GOPS,  Zespołu  Szkół,  Policji,  Straży  Pożarnej  i
Rady  Rodziców.  Spotkanie  było  poświęcone  omówieniu  wyników



autoewaluacji działań na rzecz tworzenia Szkoły Promującej Zdrowie.

– 15 listopada 2016 roku w Zespole Szkół im. Jana Pawła Ii odbyły się
warsztaty  profilaktyczne,  których  odbiorcą  byli  uczniowie  klas  VI  i
Gimnazjaliści.  Mottem przewodnim  było  zachęcenie  do  wolontariatu,
który  we  współczesnym  świecie  zagrożeń  może  być  alternatywą
wypełniania  czasu.  To  niezwykle  użyteczna  i  wychowawcza  forma
profilaktyczna.   Była  to  również  autentyczna  opowieść.  Prowadzący
opowiadał o własnym życiu, o uzależnieniach i negatywnych skutkach.
Opowieść  przeplatana  była  muzycznie,  gdyż  prowadzący  -  znany
perkusista, prezentował i  umożliwiał uczestnikom wyrażać emocje za
pomocą muzyki.  Spędzanie czasu poprzez realizację pasji,  marzeń i
potrzeba  konsekwencji  w  dążeniu  do  celu  –  taką  receptę  otrzymali
uczniowie,  którzy  z  wyjątkową  uwagą  uczestniczyli  w  warsztatach.
Interaktywne  warsztaty  to  dobra  i  sprawdzona  forma  profilaktyczna,
którą cenią sobie zarówno uczniowie, jak i pedagodzy naszej szkoły.

– 17  listopada  uczestniczyłam  w  IV  Zjeździe  Oddziału  Powiatowego
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych w Nidzicy, który odbył się w
GOK  w  Janowie,  na  którym  podsumowano  5-cio  letnią  działalność
Oddziału Powiatowego i dokonano wyboru nowego składu Zarządu na
kolejną kadencję. Prezesem Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP
nadal  pozostał  Pan  Waldemar  Szymański  –  Wójt  Gminy  Janowo.
Przewodniczącym  Komisji  Rewizyjnej  nadal  pozostał  Pan  Kazimierz
Kołacz.  Delegatem  na  Zjazd  Oddziału  Wojewódzkiego  będzie  nasz
Komendant Gminny – dh Marcin Wesołowski.

– Dnia 17 listopada przetarg na zbycie nieruchomości niezabudowanej w
miejscowości  Napierki  oznaczonej  nr  działki  117/4  zakończył  się
wynikiem negatywnym (brak chętnych).

– 18 listopada Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy poinformował nas, że
zostały podjęte działania celem usunięcia lipy z pasa drogi powiatowej,
rosnącej naprzeciwko istniejącej  wiaty przystankowej w miejscowości
Szczepkowo-Pawełki.  Tego  dnia  też  wpłynął  wniosek  Powiatowego
Zarządu  Dróg  w  Nidzicy  o  zgodę  na  usunięcie  12  sztuk  topoli
kanadyjskich rosnących w pasie drogowym drogi powiatowej w obrębie
geodezyjnym Gniadki. Są to drzewa pęknięte w pniach z uszkodzonym
systemem korzeniowym.

– 22  listopada  uczestniczyłam  w  posiedzeniu  Zarządu  Ekologicznego
Związku  Gmin  „Działdowszczyzna”,  na  którym  przedstawiono
informację  z  otwarcia  ofert  postępowania  przetargowego na  odbiór  i
transport  odpadów  komunalnych  z  terenu   Ekologicznego  Związku



Gmin „Działdowszczyzna”. Dla kwatery V Janowiec Kościelny i Janowo
przetarg  został  rozstrzygnięty  (należy  dodać,  że  nie  dla  wszystkich
kwater) za kwotę 1158 955 zł, przy planowanych 958 368 zł. Najwyższa
oferta  była  za  kwotę  1425  574  zł.  Wszystkie  oferty  są  w  kwotach
wyższych, niż planowane. Ponadto szacuje się, że rok bieżący zamknie
się brakiem 822 tys.zł.
Dalej sektor V będzie obsługiwała Spółka KOMA. Z Gminy Janowiec
Kościelny w bieżącym roku zaległości wynoszą z tytułu opłat za odbiór
odpadów komunalnych – 27 901 zł. Na 1 mieszkańca to kwota 10, 22
zł. Z deklaracji liczba mieszkańców – 2 731 osób.
Należy podkreślić, że przetarg został rozstrzygnięty na trzy lata. W tym
okresie odbiór odpadów będzie przebiegał następująco:
- odpady zmieszane – co 2 tyg.
- segregowane - co 4 tyg.
- biodegradowalne – co 2 tyg. (w sezonie)
- popiół – co 2 tyg. (1 XI -30.IV) 

- co 4 tyg. (1 V – 31.X).

W  okresie  sprawozdawczym  realizowane  były  zadania
inwestycyjne:

– przebudowa drogi wewnętrznej na Osiedlu mieszkaniowym w Janowcu
Kościelnym,  czyli  położenie  nawierzchni  asfaltowej  oraz  wymiana
krawężników. Zadanie nie obejmowało wymiany chodników, nad czym
bardzo  ubolewam i  szukamy wsparcia  finansowego,  aby ten  zakres
wykonać. Na pewno nie będzie to możliwe z własnych środków, dlatego
zrezygnowaliśmy z tego zakresu na etapie składania wniosku.
Należy podkreślić, że dzięki uprzejmości Wykonawcy udało się załatać
dziury  na  drodze  gminnej  od  cmentarza  do  Piekarni  i  na  drodze
Janowiec Kościelny-Szczepkowo-Iwany.
 Dziękuję za to wsparcie Firmie SKANSKA.

– Drugie  zadanie  – zmiana nawierzchni  drogi  gminnej  w miejscowości
Waśniewo-Gwoździe.  Na  całym  odcinku  prowadzącym  przez  wieś
położono nową nawierzchnię asfaltową, wykonano zjazdy na posesje i
pobocza.
W  trosce,  aby  nowa  droga  jak  najdłużej  służyła  mieszkańcom,
podjęliśmy  działania  celem  usunięcia  chorych  drzew,  co  nie  będzie
łatwym zadaniem ze względu na ich wysokość i  lokalizację nad linią
energetyczną
Ponadto na zlecenie Zarządu Powiatu przebudowano zjazd z tej drogi
na drogę powiatową.
Firma  Przedsiębiorstwo  Robót  Drogowo-Inżynieryjnych  w  Mławie,  w
ramach  współpracy  uzupełniła  ubytki  na  drodze  gminnej  w
miejscowości Bielawy.



Dziękujemy za wsparcie.

– Na zakończenie pragnę poinformować Państwa, że z dniem 31 grudnia
br.przestanie funkcjonować w tutejszym Urzędzie Gminy kasa.
Decyzja taka podyktowana jest zmianami którymi wchodzą 1 stycznia
2017r., a dotyczą centralizacji VAT. Od 2017 roku każdy przedsiębiorca
sprzedający produkty lub usługi, będzie musiał mieć kasę rejestrującą.
Przybywają  też  dla  Urzędu  nowe  zadania  i  chcąc  nie  zwiększać
zatrudnienia, szukamy rezerw przy obecnej obsadzie kadrowej.
Dla mieszkańców nic się nie zmieni, poza tym, że będą musieli dokonać
wpłaty  w  kasie  Banku  Spółdzielczego,  która  jest  w  tym  samym
budynku.  Podkreślam,  że  mieszkańcy  od  żadnych   wpłat  na  rzecz
Urzędu Gminy nie  będą ponosić  dodatkowych kosztów,  zarówno od
podatków,  zaświadczeń,  jak  również  innych  wpłat.  Krótko  mówiąc,
wszystkie wpłaty na rzecz Urzędu Gminy będą zwolnione od prowizji
bankowej, jeżeli będą dokonywane w Banku Spółdzielczym.

– W  ramach  Projektu  „  Szkoły  Pogranicza”,  który  realizowała  Szkoła
Podstawowa  w  Wasniewie-Grabowie  zostały  zamontowane  tablice
informujecie o tym fakcie na obiektach lub nieruchomościach w pobliżu
szkół. Wiadomo, że część budynków szkolnych zmieniła właściciela  i
nie  zawsze  była  możliwość  zlokalizowania  tablicy  bezpośrednio  na
budynku. Dziękuję za realizację projektu.

Wójt
Bożena Grochala


